
Introductie Agendapunt 4  Ons Eigen A12 Zonnepark 

a. Realisatie 

We kunnen melden dat in samenwerking met de Universiteit van Utrecht (UU) de concrete aanleg 

van het zonnepark aan de A12 in een nieuwe fase is beland: want de aanbesteding heeft tot een 

keuze van de leverancier geleid, de bouwprijs staat zo goed als vast, het kabeltracé wordt met de 

gemeente en eigenaren van grond doorgenomen, terwijl de aanbesteding daarvan ook naar 

eindgesprekken loopt. De deadline voor gebruik van de Stedin-aansluiting hebben we laten varen, 

welbewust en met besluitvorming ‘onder hoogspanning’. Daarover meer ter vergadering. 

b. Levering Stroom (PPA) 

De onderhandelingen en gesprekken met UMC Utrecht hebben we voortgezet na onze ALV van 12 

dec jl. Er lag 12 maart jl. in de RvB van het ziekenhuis een ECB-voorstel voor tot langjarige levering via 

een lease-constructie, waarmee wij naar banken en eigen leden voor participatie zouden kunnen. 

Vooruitlopend op de deadline van Stedin is in kaart gebracht wat de kansen waren voor levering aan 

een derde partij (groene stroom-leverancier) via de Stedinroute. De uitkomst volgt ter vergadering. 

c. Financiële inzet ECB 

Het park bereiden we al sinds 2021 voor. De ontwikkelkosten zijn niet onaanzienlijk. U herinnert zich 

mogelijk de begroting die we eerder toonden en deelden met de ledenvergadering. Wij zijn blij dat 

we met leningen van leden en een stukje uitkoop van eerdere Werkhovense zonneontwikkelingen 

een basis is geschapen. Bij het provinciaal ontwikkelfonds ligt een stuk dekking.  

Cruciaal gegeven is, dat de stroomprijzen sinds de zomer van 2023 sterk onder druk staan. Dat maakt 

de vooruitzichten voor een PPA (meerjarig) ongunstiger. UMC-U heeft daar in de gesprekken gewag 

van gemaakt. Onze SDE-subsidie voor het park dekt maar een risico tot 5,7 ct/Kwh. 

We berichten ter vergadering over de scenario’s die we als bestuur hebben gewogen. 

d. ‘To Participate or Not to Participate’ 

Tot medio februari (direct na de ontvangst van de gunstige biedingen op bouw van het park) is druk 

gewerkt aan de opzet van een participatie-regeling. Dit voor het ophalen van eigen vermogen van 

leden en inwoners, of ook medewerkers van de Universiteit van Utrecht en UMC-U. Op het 

dashboard stond een streefbedrag van ca. 1,2 mln euro. Dit als pendant van een verzoek aan banken 

om een stuk voor de eerste 15 jaar te helpen financieren met een lening (vreemd vermogen). Naast 

de participatie wilden we een obligatie-optie meegeven. Om ook mensen die met kleinere beurs toch 

ideëel willen bijdragen aan de energietransitie tegen een veilige rente een kans te geven. We hebben 

al kandidaten bereid voor een comité van aanbeveling bij het lanceren van de participatieregeling. En 

we hebben een concept participatie-regelement met voorwaarden (en aparte obligatievoorwaarden) 

gereed. Ter vergadering bespreken we de follow up. 

 


